
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Vores åbningstider 
Mandag - torsdag kl. 8.00 - 
16.00 
Fredag kl. 8.00 - 12.00 

        

Brugerrådsmøde på Seniorgården 

Punkt 1: Nyt fra formanden 
• 2023 har været et godt år og er spændt på alle de nye tiltag i 2024 med 

helikoptergruppe, ud i det blå og festivalen. 
 
Punkt 2: Nyt fra Ældrerådet: 

• Lars er spurgt om og har sagt ja til, at vi må foreslå ham som dirigent til 
generalforsamlingen. Hvis der bliver kampvalg og flere skal vælges ind beslutter vi, at 
der stemmes på flg. møde: Den med flest stemmer vælges som nr. 1, dernæst stemmes 
igen for nummer 2 og der stemmes igen for nummer 3. Ligesom ved valget sidste år. 

• Der tales om den nye ældrelov og at kommunerne skal frisættes, men ingen afklaring 
endnu om hvordan det får indflydelse for RKSK. 

• Ny mand i ældrerådet: Torben Skov 
• Ældrerådets referater kan læses på kommunens hjemmeside.  
• Ældrerådets pjece bliver ikke genoptrykt i 2024 da der er så få ændringer og der 

fortsat er mange kopier rundt omkring.  
 
Punkt 3: Nyt fra leder og medarbejder:  

• Folder er ændret, så den er mere overskuelig og der er opdateret med at fleks jobber 
nu er velkomne som medlemmer på vores aktivitetscentre.  

• Personalesituation. Vivi har valgt at stoppe og har sidste arbejdsdag d. 22. januar. Vi 
har fortsat Lone H. ansat i vikariat indtil 1. april. Dorthe Kronborg, som i øjeblikket har 
20 timer er ansat på 35 timer fra 1. april.  

 
Punkt 4: Nyt fra andre i brugerrådet, bankoudvalg, PR-udvalg, fællesspisnings udvalg, 
helikoptergruppen, Ud i det blå, Seniormusikfestival. 

• Banko udvalg og fællesspisning har været samlet og har planlagt det første halvår i 
2024 

• Der er møde i ”ud i et blå” udvalget mandag, hvor udflugten til Tarm kirke skal 
evalueres og der evt. skal planlægges nye udflugter 

 

R E F E R A T  

Sagsbehandler 
Tove Meyer 
Direkte telefon 
22410265 
Dato 
D. 10. januar 2024 

Referat fra møde 
Brugerrådsmøde på Seniorgården 
<Mødedato> 
onsdag d. 10. januar 2024 
Mødetid 
Kl. 13.30-15.30 (obs. der er banko udvalgsmøde kl. 12.30-13.30) 
Mødested 
Seniorgården, Torvegade 20, 6880 Tarm 
Afbud 
Sanne Frost 
Referent 
Tove Meyer 
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Punkt 5: Evaluering siden sidst 

Julefrokost d. 27. november kl. 11.30-14.30 

• Deltager antal: 48 deltager + hjælper. 

• Rammer: fint at være i salen. 

• Forplejning: mad blev sendt rundt ved bordene. 

• Underholdning: Den var i top med Laurids og Finn/husorkesteret.  

• Andet: Det vil være godt hvis der sidder en hjælper ved hvert bord.  

• Bente sponsorerede gaver på indgangsbilletten, hvilket er rigtig hyggeligt 

• Der var 1 stk. rugbrød og 1 smør pr. pers. Hvilket vi ikke var obs på så supplerede selv med 

brød og smør. 

• Fiskefileterne var meget tørre og kunne ikke skæres. Hamburgerryggen var mør. De 

brune kartofler var gummiagtige. Tarteletfyld og ris allemande var godt. 

• Når der fremover bestilles mad – gerne i skåle der passer til antal borde.  

• Prøv engang med lange borde, da nogle borde er stille og andre med højt humør.  

• Hvis serveringen er med ved bordet, reserver evt. bordenderne.  

• God musik og god stemning.  

• Æblerov var udsolgt og der kunne være solgt flere.  

• Præmier på indgangsbillet. 

• Drinkskort: Det gik godt og fornemmelsen var at der var mere salg ved at vi gik rundt. 

 

 

Cafe med… Charlotte Husted vi synger Julen ind d. 1. 12. 2023 kl. 9.30-11.30 

• Deltager antal: 25-30 stk.  

• Indhold: Var godt og hyggeligt 

• Forplejning: Gode råd bagt af Sanne og Jonna var en succes.  

• Andet: Kan fint gentages i 2024. 

 

Banko d. 6.12 kl. 14-16.15 

• Deltage antal: 32 

• Forplejning: halloween kage. Kagen var god men ikke helt passende til årstiden 

 

Julebanko d.16.12 kl. 14-16.15 

• Deltage antal: 43 

• Forplejning: Æbleskiver. Der var beregnet 4 stk. Der blev spist ca. 3 stk pr. mand, men 

rart at der er nok, så der skal beregnes 4. Der var rigeligt af marmelade og flormelis.  
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Punkt 6: Planlægning af kommende arrangementer 

 

Generalforsamling fredag d. 19.1. 2024 kl. 9.30-11.00 

• Lokale: Salen. Dagplejen er aflyst. 

• Forplejning: Rundstykker eller boller (Susanne) 

• Mødes kl.:  9.00 

• Bordopstillere: Rita sørger for.  

• Dirigent: Lars har sagt ja til, at vi må foreslå ham 

• Avisen: Tove (se på F drevet under brugerråd Tarm/Generalforsamling) 

• Dagsorden og hjemmeside: Janne/Tove 

• Jonna ønsker hjælp til formandstale.  

På valg er:   

Anne Bente, Jonna og Sanne 

Suppleant for 1 år af gangen: Bente Jensen.  

Alle modtager genvalg. 

 

Lungedag onsdag d. 24. januar kl. 14-15.30 

Motion bag stole, sang, vejrtrækningsøvelser, kropsholdning, informationer om 
vedligeholdelse af lungerne. 

• Tilmelding til Lone.bech@rksk.dk senest d.11.01.24 

• Bordopstilling: aktivitetsområdet - Rita sørger for 

• Forplejning: ostemadder bestilles af SHV 

• Kaffe/the: aktivitetsområdet sender regning til SCV via Karina Røjkjær 

• Servering: Hvem kan hjælpe: Lone Bech spørges / Tove evt servering på rullebord. 

Jonna og Bente kan være back up. 

• Annoncering: SHV(avisen) og aktivitetsområdet(facebook og opslag) 
• Aktivitetsområdet sætter borde og stole op, samt dækker bord.  

• Alle hjælper med oprydning.  

• Anne Bente kommer men er begrænset af armen. 

 

Fællesspisning mandag d. 29. januar kl. 11.30-14.00 

• Er planlagt af fællesspisningsudvalget til info. 
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Banko d. 7. februar kl. 14-16.15 

• Er planlagt af bankoudvalget til info. 

 

Cafe med Jens Chr. Nordestgaard d. 23. februar kl. 9.30-11.30 

Jens Chr. vil fortælle om og vise billeder fra bestigningen af Cotopaxi som er Ecuadors 
næsthøjeste og mest aktive vulkan. 

• Frivillige fra brugerrådet: Jonna, Finn, Elsebeth? 

• Ansvarligt personale: Tove 

• Forplejning: Rundstykker 

• Mødes kl. 8:45 

• Aflønning: Skal have 500 kr. se kontrakt.  

• Opslag, facebook: Tove ansvarlig 

• Annonce i avisen: Charlotte ansvarlig 

• Pris: 25 kr. for medlemmer og 55 kr. for ikke medlemmer betales ved indgangen.  

• Der kan købes kaffe og brød. Betales i pausen.  

 

Banko d. 6. marts kl. 14-16.15 

• Er planlagt af bankoudvalget til info. 

 

Studietur for brugerrødderne torsdag d. 14. marts kl. 8-16 

• Gode forslag til hvor vi skal tage hen: Vejle Genbrugsstation obs. hvad der kunne være 

af aktivitetscentre i Vejle, Holstebro sundhedshus har ikke aktivitetscenter i bygning. 

• Invitation følger. Finn melder afbud.  

 

Dialog møde for frivillige onsdag d. 20. marts kl. 13.30-15.00 

• Evt. emner: Ingen forslag umiddelbart.  

 

Punkt 7: Drøftelse af nyt navn for Seniorgården. 

• Brugerrådet har ønsket et andet navn til Seniorgården, for at forsøge at ramme en 

bredere målgruppe. Janne har fået lov at lave en politisk sag herpå. Vi skal derfor have 

en drøftelse og evt. beslutning om forslag til nyt navn.  

• Der er mange der forbinder daghjemmet/klubben med Seniorgården og derfor ikke 

tænker det er relevant for dem.  

• Generelt tænker folk at Seniorgården er for de gamle…. 

• Forslag: Aktivitetscenteret i Tarm, Fællesskabet Tarm, Fælleshuset Tarm, Fyrtårnet 

Tarm, Aktivitets- og fællesskabshuset Tarm, Aktivitetshuset -Tarm, 

• Skrumpes ind til fælleshuset Tarm og Aktivitetshuset Tarm. 
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• Fællesskab er med til at forlænge livet, mere end motion. 

• Man ved hvad et aktivitetshus er – det beskriver sig selv.  

• Der er nu åbnet op for medlemmer fleksjobber og de føler sig ikke nødvendigvis inden 

for målgruppen på Seniorgården. 

• Der er forslag om at der skal ske en afstemning blandt medlemmerne på Seniorgården: 

I tilfælde af at vi må skifte navn. Hvad synes I som om flg. forslag. Sæt 1 kryds for hvad 

du synes vi skal hedde i fremtiden: Der er nu åbnet op for fleksjobber og 

førtidspensionister som ikke nødvendigvis føler sig og er Seniorer. Vejledende 

afstemning.  

• Seniorgården 

• Aktivitetshuset – Tarm 

• Fælleshuset – Tarm 

• Fællesskabet – Tarm 

Janne orienterer om at ved evt. afstemning skal svarene i lukket boks og man SKAL 
vælge den der har flest stemmer.  

Efter drøftelse med Janne bliver vi enige om, at vi har brug for lidt længere tid/flere 
drøftelser til, at tage en beslutning om navnet og proceduren. Det sættes derfor på 
dagsorden igen til næste møde og vi kan alle i mellemtiden lige give det et par ekstra 
tanker samt evt. snakke med andre om det/ kan evt. nævnes til generalforsamling. 
Vigtigt at man er obs på at intet er bestemt endnu og at vi har fået lov til at lave en 
politisk sag men endnu ikke fået lov til navneændring. 

  

Punkt 8: Eventuelt:  

• Vestkysten er opsagt og der bestilles Ringkøbing Dagblad til læsestuen. 

 

Kommende Brugerrådsmøder på Seniorgården i 2024 

Dato  Emner (ikke udtømmende) 

Onsdag d. 10. januar 2024 kl. 12.30-13.30 Møde i banko udvalget planlægger første 

halvdel af 2024 

Onsdag d. 10. januar 2024 kl. 13.30-15.30 Generalforsamling d. 19.1, lungedag d. 24.1, cafe 

med… d. 23.2, (Studietur d. 14.3) evt. emner til 

dialogmøde d. 20.3 

Onsdag d. 13. marts 2024 kl. 13.00-15.00 Dialogmøde d. 20.3, helikoptermøde 10. april 

(Jonna), tøjsalg d. 17.4, Cafe med… d ??? evt. 

sund kost emne. 

Onsdag d. 17. april 2024 reserveres til  Evt. møde omkring Seniormusik festival 

Onsdag d. 29. maj 2024 kl. 13.00-15.00 (Janne 

deltager) 

Sommerfest, Sommerarrangementer, 

Planlægning af opstart efter sommerferien 

Onsdag d. 14. august 2024 kl. 12.30-13.00 Møde i banko udvalget planlægger anden 

halvdel af 2024 

Onsdag d. 14. august 2024t kl. 13.00-15.00 

(Janne deltager) 

Åbent hus d. 19.8, Cafe med….. d. 30.8, Kagebord 

d. 18.9, 
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Onsdag d. 25. september 2024 kl. 12.30-13.30 Fællesspisningsudvalget planlægger ålegilde d. 

21.10 og julefrokost d. 27.11 

Onsdag d. 25. september 2024 kl. 13. 30-15.30 Ældrerådsdag, fald-balance-osteperose dag d. 

9.10, tøjsalg d.23.10, frivilligfest 24.10, 

påbegynde næste års planlægning.  

Onsdag d. 13. november 2024 kl. 13.00-15.00 

(Janne deltager) 

Endelig program for 2025 gøres færdig, Cafe 

med…. D. 6.12., Generalforsamling 2025. 

• Emnerne i parentes skal vi påbegynde, men ikke nødvendigvis færdiggøre. 

 

 

 

 

 


